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 Styrelsemötesprotokoll 2023-12-04 

Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Marit Erikes, 
                      Maria Rydell, Helen Dragsten , Siv Back, Sofie Öst, Marie Hjort. 
                      Anmält frånvaro: Cassandra Vikgren, Elisabeth von Knorring. 
                       
                       
                       
                      
                      
                      
§ 91              Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
                      

§ 92 Val av justerare  
                     Maria Rydell valdes att justera protokollet. 

§ 93 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
                      
§ 94 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna med följande kommentar: Kodlås och stängning av  
                     agilityplanen ses över till våren. 
                      
                      

§ 95 A. Skrivelser inkommande 
                     Fråga från Mora Bk om intresse finns för utbildning av rallyinstruktörer 2024. Ingrid  
                     svarar att vi har tre instruktörer som vill. 
                     Utskick från Pantamera, vi tar upp detta på nästa möte. 

                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 

§ 96 Rapporter 
 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 

B. Sektor 

 Agilitysektorn 
                     Inför ” Siljan open” 2024 är 15 st sponsorer klara. Frågan nu är var tävlingarna ska  
                     hållas. I Mora finns begränsade möjligheter till bl.a camping. Ett förslag är att vara vid 
                     Arenan i Rättvik. 

 
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport. 

   
                     Hundutbildningssektorn 
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                     Ingen rapport. 
                       

                     Rasutvecklingssektorn – mental 
Saknar ansvarig. 

Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. 

Tjänstehund 
                      Ingen rapport. 

Draghundsektorn 
                     Saknar  ansvarig 

Rallylydnadssektorn 
                     Avslutning den 14 december. 

        

Specialsöksektorn 
                     Ingen rapport. 

C. Övriga rapporter 

Plan och mark. 
Plogningen i vinter. Camilla Buvall är tillfrågad och ser till att detta blir gjort. 

Stuga/ kiosk. 
Ingen rapport. 

Aktivitetsgruppen 
                     Julfesten den 7 december. 22 st är anmälda.  

Hemsidan 
                     Ingen rapport. 

                     Distriktet 
                     Distriktsmöte den 6 dec kl 19 via zoom. 
                     Sören och Elisabeth deltar. 

§ 97             Att göra lista 
                    Lyset på planerna ska ordnas bara det blir lite mildare ute. 

                      
                      
                      
§ 98              Övrigt 
                      
                     Årsmötet blir den 21 februari kl 18.30 i Jarlstugan. 
                     Budgetmöte den 7 januari kl 17. Sören skickar ut till  
                     sektorerna om budgetmötet. 
                     Agilityn skickar in ansökan till Länsförsäkringar om bidrag till nya kontaktsfältshinder. 
                     En ny sektor bildas, Noseworksektor sammankallande Marita Nale´n. 
                     Klubbkläder, vi tar upp beställningar till våren. 
                     Fond från Hundstallet har skickats till begravning. 
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                     Reseersättningar som vi haft gäller lika för 2024. 

            

                       
                     
                     
                     
                    
               
                        Beslut för mötet: 
                        Reseersättning utgår till instruktörer enligt beskattningsreglerna. Detsamma gäller 
                        även för kursmedhjälpare. 
                        Noseworksektor bildas med Marita Nale´n som sammankallande. 
               
   
 § 99              Nästa möte den 7 januari 2024 kl 15. 
                        
                    

                    Justeras 

                    Ingrid Höglund sekreterare 

                    Marit Erikes ordförande                                       Maria Rydell ledamot
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